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Prezydent Miasta Legnicy
Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie, 

W związku z odpowiedzią nr PAB.0003.10.2021.I  proszę o informacje jakie dokładnie drzewa zostaną 
usunięte przy budowie 3 etapy ZDP, oraz gdzie, jakie i ile drzew zostanie nasadzonych w celu rekompensacji wycinki. 
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